
Van: Mathieu Wagemans  

Verzonden: vrijdag 8 september 2017 14:38 

Aan: Joost van der Stappen; Leo Schouten 

CC: Raadsleden; Hennie Korten; Baldwin Grabert; Luuk van de Paal; Thieu Munnecom; Pim 

Ramaekers; Robert Martens; Patrick Alers 

Onderwerp: RE: protest besloten vergadering 

 

Dag dames, heren,  

 

Onze vaste lijn is altijd geweest dat er 2 uitzonderingen zijn op openbaarheid:  

1. het prive-karakter van zaken 

2. als de gemeente met een partij in onderhandeling is en het college bij de Raad wil toetsen hoe 

ver men mag gaan. Bij de aankoop van een stuk grond bijvoorbeeld ga je uiteraard niet in het 

openbaar een besluit nemen over eindbod.  

 

Vanwege die laatste reden heb ik me indertijd fel verzet tegen het voorstel van Rens om buiten het 

College om met Hixspoors in gesprek/onderhandeling te gaan omdat dit volkomen haaks stond op 

de taakverdeling tussen college en raad. Je geeft dan aanleiding om tegen elkaar te worden 

uitgespeeld en dat lijkt mij nu niet direct in het belang van de gemeente. Dat laat natuurlijk 

onverlet dat er altijd volle ruimte moet zijn om in het openbaar voorstellen te kritiseren of te 

veranderen. Die besluitvorming dient slechts in openbaarheid plaats te vinden zoals overigens de 

wet ook voorschrijft. Overigens was in een vroegere gemeente het Presidium doorgaans het forum 

waar vertrouwelijke zaken werden besproken en dat heeft indertijd prima gewerkt. En natuurlijk 

werd dan de vinger opgestoken wanneer het College al te gauw en te gemakkelijk geneigd was om 

zaken buiten de openbaarheid af te doen.         

 

Verdere beperkingen ken ik niet. 

 

Er is dus alle aanleiding dat op tafel komt wat de redenen voor geheimhouding zijn. Daarna kan er 

geoordeeld worden. De redenen zijn mij niet bekend maar zullen we zeker gaan vernemen. 

Beste groeten 

Thieu 

 

Van: Joost van der Stappen  

Verzonden: vrijdag 8 september 2017 14:17 

Aan: Leo Schouten 

CC: Raadsleden; Hennie Korten; Baldwin Grabert; Luuk van de Paal; Thieu Munnecom; Pim 

Ramaekers; Robert Martens; Patrick Alers 

Onderwerp: Re: protest besloten vergadering 

 

Hiermee kan Progressief (Akkoord) Leudal het eens zijn. 

 

Groeten, 

 

Joost van der Stappen 

 
  



Van: Leo Schouten  

Verzonden: vrijdag 8 september 2017 12:32 

Aan: Raadsleden; Hennie Korten; Baldwin Grabert; Luuk van de Paal; Thieu Munnecom; Pim 

Ramaekers; Robert Martens; Patrick Alers 

CC: fractie@d66leudal 

Onderwerp: protest besloten vergadering 

 

Geachte raadsleden en leden van de Commissie Fysiek, 

  

Namens de fractie van D66-Leudal stuur ik jullie een protest tegen het feit dat de commissie Fysiek 

een besloten vergadering heeft gepland over het gedoogbesluit Landgoed Leudal 

  

Met vriendelijke groeten, 

Namens Robert Martens en Kaj Beurskens 

  

Leo Schouten 

Raadslid Gemeente Leudal voor D66 

 

Park 10 

6093 EL  Heythuysen  

0475-492975 

  

 

 


